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Č. 7 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 16. 12. 2015 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
 
Přítomno:  při zahájení 17 zastupitelů města 

 
 
Omluveni:  Mgr. Ivan Kůs, MUDr. Dagmar Pěničková, Josef Štěpánek 
 
Nepřítomni:  Ing. arch. Martin Patera  
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.00 hodin starostka města Ing. Šárka 
Endrlová.  
V úvodu sdělila, že odstupuje z funkce starostky města Beroun, a to především ze zdravotních 
důvodů. Nabídla pomoc a informace svému nástupci a sdělila, že pro město hodlá nadále pracovat 
z pozice zastupitelky. Informovala, že podle zákona o obcích bude pravomoci starosty vykonávat 
místostarosta města Mgr. Ivan Kůs a to až do zvolení nového starosty.  
Navrhla, aby vzhledem ke skutečnosti, že místostarosta Mgr. Kůs je ze zdravotních důvodů 
omluven, zasedání zastupitelstva řídil člen rady města Patrik Brodan, BBA. 
Dále požádala sčitatele o součinnost. 
 
Ing. Šárka Endrlová dala hlasovat o návrhu: kdo je pro, aby se řízení zasedání ZM ujal Patrik 
Brodan, BBA. 
 
Usnesení č. 83/2015 
Zastupitelstvo města Beroun pověřuje řízením zasedání zastupitelstva města člena Rady města 
Beroun Patrika Brodana, BBA. 
Výsledek hlasování: přítomno 17,  pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
Ing. Šárka Endrlová předala řízení zasedání členu rady města Patriku Brodanovi, BBA. 
 
P. Brodan, BBA se ujal řízení zasedání zastupitelstva města, připomněl, že v souvislosti s rezignací 
starostky města je potřeba řešit řadu souvisejících záležitostí. Informoval, že pravděpodobně 
v průběhu ledna 2016 bude svoláno zasedání zastupitelstva města.  
V souvislosti s rezignací Mgr. Stanislava Lidinského a Ing. Šárky Endrlové, které automaticky 
zaniklo členství v radě města, bude potřeba řešit komplexně obsazení pozic členů vedení města, 
obsazení postů chybějících radních a obsazení zástupců ve společnostech s podílem města, které 
doposud zastávala z titulu své funkce dosavadní starostka. 
 
Oznámil, že termín a navržený program jednání byl řádně vyhlášen a zveřejněn v souladu 
s Jednacím řádem ZM. Konstatoval, že je přítomno 17 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo  
je schopno se právoplatně usnášet.  
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Dále konstatoval, že zápis z posledního zasedání byl určenými ověřovateli zápisu řádně ověřen  
a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení bylo zveřejněno. 
 
 
Ověřovateli byly určeny:  Mgr. Eva Chlumská  

Mgr. Olga Chocová 
      
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková  
        Iva Zavadilová 

Bc. Kamil Choc  
 
Zapisovatelkou byla určena:  Hana Tučková  
 
 
Informoval o tom, že o průběhu zasedání se pořizuje zvukový záznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA  přednesl navržený program zasedání.  
 
Navržený program: 
1)  Zahájení 
2)  Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3)  Změna na pozici velitele Městské policie Beroun 
4)  Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 1399/14/5641 ze dne 16. 7. 2014,  

ve znění Dodatku č. 1 ze dne 29.9.2014 
5)  III. úprava rozpočtu města Beroun na r. 2015 
6)  Rozpočet města Beroun na r. 2016 
7)  Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu – dotace na kulturní činnost 
8)  Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na sociální služby  

a na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti v r. 2016 
9)  Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
10) Změna zásad činnosti a jednacího řádu výborů zastupitelstva města  

a zásady kontrolní činnosti výborů zastupitelstva města 
11) Nakládání s majetkem města  

1. Prodej pozemků st. 1188/1 a p.č. 1433/4 v k.ú. Beroun 
2. Prodej pozemku p.č. 234/4 v k.ú. Zdejcina 
3. Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 
4. Uzavření věcného břemene – rekonstrukce mostu na Zavadilku přes trať ČD 

12) Dodatek č. 2 zřizovací listiny MKC Beroun 
13) Různé 
14) Dotazy, připomínky, podněty 
15) Závěr 
 
P. Brodan, BBA   vyzval k podání návrhů na doplnění. 
Nebyly vzneseny žádné návrhy na doplnění navrženého programu a bylo o něm hlasováno. 
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Usnesení č. 84/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města konaného  
dne 16.12.2015. 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
P. Brodan, BBA   uvedl, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení zastupitelstva města a dotázal se, zda má k němu někdo nějaké dotazy nebo 
připomínky.  
RNDr. Chalupová upozornila, že v přehledu usnesení minulého zastupitelstva kontrolní výbor 
postrádá usnesení o hlasování k prodeji pozemků Na Veselé (golfový areál) a požádala  
o vysvětlení. 
Vysvětlení podala právnička úřadu Mgr. Ildikó Fraňová, usnesení k zmíněnému bodu nebylo 
přijato, výsledek hlasování je v zápise. 
 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města vzalo zastupitelstvo města 
na vědomí.  
 
 

3) Změna na pozici velitele Městské policie Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA  představil Mgr. Vladimíra Hrotíka, který byl výběrovou komisí vybrán jako 
nejlepší uchazeč a požádal ho, aby přednesl svůj profesní životopis a odpověděl na případné 
dotazy.  
Mgr. Vladimír Hrotík seznámil krátce se svým profesním životopisem a informoval o své 
současné činnosti. 
 
P. Brodan, BBA   otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
p. Pokorný požádal Mgr. Hrotíka o širší informaci k profesním zkušenostem. 
Ing. Zelienková se dotázala na to, jak bude nový velitel řešit současnou situaci na městské policii 
a jaké budou první kroky. 
p. Pavlis se dotázal, zda budou obsazeny posty chybějících strážníků. 
Mgr. Hrotík všechny dotazy zodpověděl. 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 85/2015 
Zastupitelstvo města Beroun ruší pověření strážníka Mgr. Pavla Nováka plněním některých úkolů 
při řízení Městské policie Beroun ve funkci velitele městské policie ke dni 16. 12. 2015. 

Zastupitelstvo města Beroun v souladu s ust. § 3 odst. 2 zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii, 
ve znění pozdějších předpisů, pověřuje s účinností od 17. 12. 2015 plněním některých úkolů při 
řízení Městské policie Beroun, v rozsahu dle starostkou města předloženého návrhu, strážníka 
Mgr. Vladimíra Hrotíka. 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 15, proti - 0, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
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4) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o úvěru č. 1399/14/5641 ze dne 16. 7. 2014,  
ve znění Dodatku č. 1 ze dne 29.9.2014 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký informoval, že předmětem dodatku č. 2 je prodloužení doby 
čerpání do 30.6.2016. 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
RNDr. Chalupová doplnila, že se ještě navyšuje částka. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
 
Usnesení č. 86/2015 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Dodatku č. 2 ke Smlouvě o úvěru 
č. 1399/14/5466 ze dne 16. 7. 2014, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 29. 9. 2014 mezi městem 
Beroun a Československou obchodní bankou, a.s., IČ: 00001350, se sídlem Radlická 333/150,  
150 57 Praha 5, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 16, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

5) III. úprava rozpočtu města Beroun na r. 2015 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA předal slovo Ing. Trejbalovi, předsedovi finančního výboru a požádal ho 
o stanovisko finančního výboru. 
 
Ing. Trejbal informoval, že III. úprava rozpočtu města Beroun byla projednána ve finančním 
výboru a seznámil s provedenými úpravami. 
Poté přečetl znění usnesení č. 7/2015 ze zasedání finančního výboru ze dne 23.11.2015: 
Finanční výbor souhlasí s III. úpravou rozpočtu města Beroun na rok 2015 v předloženém znění   
a doporučuje ji Zastupitelstvu města Beroun ke schválení. 
 
P. Brodan, BBA  otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
p. Pokorný vznesl dotaz, proč nebyla provedena revitalizace rokle na Zavadilce. 
pí Kermesová vysvětlila, že vybraný zhotovitel odmítl součinnost při podpisu smlouvy. 
P. Pavlis upozornil na chybu v textu na str. 22, kde je u položky boudičky na trhy uvedeno 8 kusů, 
ve skutečnosti je boudiček 6.  
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 87/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje III. úpravu rozpočtu města Beroun na rok 2015, 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: MUDr. Jana Besserová, Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, Ing. Tomáš Havel, 

MUDr. Ivo Hojka, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, 
Mgr. Stanislav Lidinský, Ing. Michal Mišina, Josef Pavlis, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav 
Randa, Mgr. Emil Šnaidauf, MUDr. Kateřina Táborská a Ing. Zdeněk Trejbal a Ing. 
Kristýna Zelienková. 
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Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
 
 

6) Rozpočet města Beroun na r. 2016  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA předal slovo Ing. Trejbalovi, předsedovi finančního výboru. 
 
Ing. Trejbal informoval, že Rozpočet města Beroun byl projednán ve finančním výboru.  
Rozpočet je reálný, zahrnuje všechny potřebné finanční prostředky pro chod města, městských 
organizací a zajištění veškerých agend pro občany města.  
Poté přečetl znění usnesení č. 8/2015 ze zasedání finančního výboru ze dne 23.11.2015: 
Finanční výbor souhlasí se schválením Rozpočtu města Beroun na rok 2016 v předloženém znění 
a doporučuje ho zastupitelstvu města ke schválení. 
 
P. Brodan, BBA   otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
RNDr. Chalupová upozornila na technickou chybu v názvu, jedná se o návrh rozpočtu.  
Dále upozornila, že v návrhu rozpočtu postrádá peníze na rozvoj města. 
Ing. Randa vznesl připomínku, že podíl provozních nákladů ve srovnání s investičními je výrazný  
a bude potřeba provozní náklady ponížit a investiční část posílit. 
Mgr. Šnaidauf se do diskuze zapojil s tématem sport, jako součást prevence kriminality,  
dále upozornil na skutečnost, že autokemp na Závodí není přístupný veřejnosti a navázal tím  
na nárůst automobilové dopravy v oblasti Na Hrázi a dále hovořil o propagaci města na veletrhu 
v Letňanech a nepřesnostech v letácích.  
Ing. Zelienková upozornila, že v rozpočtu postrádá investiční prorůstová opatření. 
Ing. Havel se vyjádřil k hřišti V Hlinkách. Upozornil na situaci ve skateparku, kde jsou navezené 
hromady zeminy, a zeptal se, zda investice do skateparku plánované na rok 2015 byly 
provedeny. 
pí Kermesová upozornila, že se jedná o skládku související s rekonstrukcí železniční tratě  
a hromady nejsou na pozemku města. 
Ing. Havel upozornil na nárůst počtu pracovníků v kultuře a nárůst výdajů na kulturu a apeloval 
na přiměřené výdaje v oblasti kultury. Dále se zeptal proč je do rozpočtu zahrnutá položka KD 
Plzeňka - oprava a servis a položka Výdaje na pronájem prostor v budově Plzeňky. 
Vysvětlení podal Ing. Trejbal a doplnil ho Ing. Randa. 
RNDr. Chalupová doplnila ke skateparku – hromady jsou odpad a město má právo se k odpadu 
vyjádřit. 
P. Pavlis se dotázal na kapitálové výdaje, položku most Zavadila – na čem bude spoluúčast 
města, když majitelem je Krajská správa silnic. 
pí Kermesová vysvětlila – spoluúčast města bude na části předpolí úpravy chodníků, které budou 
navazovat na stávající most. 
Ing. Havel upozornil, že pozemky na skateparku, na kterých jsou hromady zeminy, jsou města. 
P. Brodan, BBA přislíbil prověření a příp. nápravu. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásili:  
pí Lebrušková, V Hlinkách 650 se vyjádřila ke společnosti Plzeňka, jejíž součástí je i budova  
a pozemek, účelem společnosti s ručením omezeným je vykazovat zisk.  
Dále se vyjádřila k Městskému kulturnímu centru a jeho zřizovací listině.  
Sdělila, že postrádá investice do opravy letního kina. 
P. Brodan, BBA navrhl pí Lebruškové sjednat si schůzku s místostarostou Mgr. Kůsem,  
v jehož gesci kultura je. 
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p. Pos, Tovární 81 se vyjádřil ke kultuře – pokud se budou omezovat prostředky na kulturu,  
bude pokračovat kulturní devastace národa.  Pochválil kulturní dění v Berouně. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 88/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočet města Beroun na rok 2016, v radou města 
upraveném znění. 
Výsledek hlasování: přítomno: 17, pro - 14, proti - 2, zdržel se - 1  
Usnesení bylo přijato. 
Pro byli: MUDr. Jana Besserová, Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, MUDr. Ivo Hojka, 

RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Stanislav 
Lidinský, Ing. Michal Mišina, Josef Pavlis, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa, MUDr. 
Kateřina Táborská a Ing. Zdeněk Trejbal. 

Proti byli: Ing. Tomáš Havel, Ing. Kristýna Zelienková 
Zdrželi se:  Mgr. Emil Šnaidauf 
 
 

7) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu – dotace na kulturní činnost 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Komise pro kulturu a kulturní dotace na svém zasedání dne 13.11.2015 projednala 44 žádostí  
o dotace v celkové výši 4 097 916,- Kč. 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
Ing. Havel k projektu Stranou – Evropští básníci naživo – se dotázal, kolik návštěvníků  
se zúčastnilo této akce a sdělil, že se domnívá, že akce v poměru cena a výkon si nezaslouží 
takové finanční prostředky na úkor jiných akcí, kterých se účastní více lidí. 
Na dotaz odpověděl předseda komise pro kulturu a kulturní dotace p. Kolovrat, komise  
se dohodla o příspěvku tak, jak je uvedeno v tabulce. 
K diskuzi o projektu se připojila RNDr. Chalupová, připomněla, že se na totéž ptal Ing. Havel  
již minulý rok, taktéž poukázala na poměr cena a výkon, na rozdíl od p. Kebrleho, který zajišťuje 
nesrovnatelně větší akce.   
Ing. Havel podal protinávrh - dotaci žadateli Stranou ve výši 10 000,- Kč a zbytek peněz nechat 
v rezervě. 
Mgr. Šnaidauf se připojil k návrhu Ing. Havla. 
P. Brodan, BBA navrhl přerušení jednání na 10 min. a vyzval Ing. Havla, RNDr. Chalupovou  
a p. Kolovrata ke krátké poradě. 
P. Brodan, BBA přerušil jednání v 16.20 hod. 
 

-------------------- 
Přerušené jednání od 16.20 do 16.32 

-------------------- 
 
P. Brodan, BBA v 16.32 zahájil 2. část zasedání zastupitelstva. 
 
P. Brodan, BBA po proběhlé poradě podal protinávrh – z navrženého usnesení se vypustí  
bod 5 Stranou a body níže se posunou v číslování výš.  
Dále se zeptal Ing. Havla, zda trvá na svém protinávrhu. 
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Ing. Havel souhlasil s protinávrhem P. Brodana, BBA s tím, že dotace pro žadatele Stranou  
se odloží na příští zasedání ZM. 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze zapojil p. Pos. 
 
Usnesení č. 89/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní 
činnost v roce 2016 podle návrhu zpracovaného Komisí pro kulturu a kulturní dotace  
dne 13. 11. 2015 a odsouhlaseného Radou města Beroun dne 25. 11. 2015 žadatelům: 

1. Mgr. Miloš Kebrle, IČ: 13254537, se sídlem Nerudova 879/16, Beroun-Město,  
266 01 Beroun, ve výši 230.000 Kč na projekt „Celoroční cyklus kulturních pořadů  
ve městě Beroun v roce 2016“. 

2. Jan Berdych, IČ: 68205643, se sídlem Husovo nám. 39/26, Beroun-Centrum,  
266 01 Beroun, ve výši 123.000 Kč na projekt „Metro club, Beroun“. 

3. Smíšený pěvecký sbor Slavoš Beroun, z. s., IČ: 47513250, se sídlem Na Parkáně 1493,  
Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výši 96.500 Kč na projekt „Koncertní činnost v roce 2016“. 

4. Lomikámen, o.s., IČ: 26541831, se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  
ve výši 96.500 Kč na projekt „Kulturní nabídka Jiné kávy“. 

5. Rodinné centrum Slunečnice, o.s., IČ: 26615509, se sídlem Bezručova 928, Beroun 
-Město, 266 01 Beroun, ve výši 62.500 Kč na projekt „Kulturní pořady pro nejmenší“. 

6. Jan Velíšek, Beroun-Město ve výši 58.500 Kč na projekt „Berounka blues - krátké prózy z 
Berouna i odjinud“. 

7. Modrej Beroun o.s., IČ: 02309149, se sídlem Prof. Urbana 1454/16, Beroun-Město,  
266 01 Beroun, ve výši 53.000 Kč na projekt „Klubové večery Modrýho Berouna 2016“. 

a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí s těmito žadateli. 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro - 16, proti - 1, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

8) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na sociální služby a na aktivity v sociálně-zdravotní 
oblasti v r. 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí na svém zasedání dne 9.11.2015 projednala 49 žádostí  
o dotaci na aktivity v sociálně – zdravotní oblasti z rozpočtu města na rok 2016. Celkové finanční 
požadavky byly ve výši 4 584 030 Kč.  
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 

 
Usnesení č. 88/2015 
1. Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun  

na sociálně-zdravotní oblast pro rok 2016 těmto žadatelům: 
1.1 Dobromysl o.p.s., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  

– Město, ve výši 350.000 Kč na poskytování sociálních služeb: osobní asistence, 
odlehčovací služby, denní stacionáře a sociálně terapeutické dílny. 

1.2 Farní charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 200.000 Kč na projekt „Azylový dům sv. Jakuba v Berouně  
a noclehárna“. 

1.3 Farní charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 86.000 Kč na projekt „Terénní program pro osoby bez přístřeší“. 
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1.4 Farní charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka ve výši 180.000,- Kč na projekt „Domov a stacionář sv. Anežky České“. 

1.5 Klubíčko Beroun. o.p.s., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 60.000,- Kč na projekt „Beroun – Město bez bariér“. 

1.6 Klubíčko Beroun. o.p.s., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 80.000,- Kč na projekt „Poskytování registrovaných sociálních služeb 
(odlehčovací služby, sociálně aktivizační služby pro osoby se zdravotním postižením)“. 

1.7 Lomikámen, o.s., IČ: 26541831, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 320.000,- Kč na projekt „Dílna Jiná Káva“. 

1.8 Lomikámen, o.s., IČ: 26541831, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 100.000,- Kč na projekt „Re-start“. 

1.9 Oblastní spolek ČČK Beroun, IČ: 425737, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 280.000,- Kč na projekt „Azylový dům a Dům na půl cesty Berounka“. 

1.10 proFem-Konzultační středisko pro ženské projekty, o.p.s. IČ: 25768255, se sídlem 
Plzeňská 66, 150 00 Praha 5, ve výši 22.000,- Kč na projekt „Intervenční centrum 
proFem-podpora pobočky Beroun“. 

1.11 REMEDIUM Praha, o.p.s. IČ: 68403186, se sídlem Křišťanova 1698/15, 130 00 Praha 3  
-Žižkov, ve výši 50.000,- Kč na projekt „Občanská poradna REMEDIUM  
– Kontaktní místo Beroun“. 

1.12 Senior Care pečovatelská služba o.p.s., IČ: 24732915, se sídlem Pražská 108/10,  
266 01 Beroun – Závodí, ve výši 30.000,- Kč na projekt „Na provoz terénní pečovatelské 
služby“. 

1.13 Tichý svět o.p.s., IČ: 26611716, se sídlem Staňkovská 378, 198 00 Praha 9  
– Hostavice, ve výši 40.000,- Kč na projekt „Na poskytování soc. služeb sociální 
rehabilitace, odborné soc. poradenství, tlumočnické služby občanům města  
- na úhradu provozních a osobních nákladů“. 

1.14 Domov seniorů TGM, příspěvková organizace, IČ: 72541121, se sídlem  
Pod Studánkou 1884, 266 01 Beroun – Město ve výši 54 600,-Kč na ergoterapii, 
rehabilitační pomůcky a kulturní vyžití klientů. 

1.15 Centrum Na Verandě Beroun, z.ú., IČ: 03187276, se sídlem Wagnerovo náměstí 1541, 
266 01 Beroun – Město ve výši 17 900,-Kč na nákup sprchového lehátka, hrazdiček 
k postelím, polohovacích postelí, zvedacího vaku. 

1.16 Jungmannova základní škola, IČ: 70975019, se sídlem Plzeňská 30, 266 01 Beroun  
- Město ve výši 46 000,- Kč na projekt „ Chceme se dohodnout“. 

1.17 Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy  
ve výši 50 000,- Kč na projekt „Adiktologická ambulance Magdaléna Beroun“. 

1.18 Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy 
 ve výši 70 000,- Kč na projekt „Terénní program Magdaléna Berounsko“. 

1.19 Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy 
ve výši 50 000,- Kč na projekt „Primární prevence vzniku rizikového chování dětí  
a žáků v regionu Beroun“.  

1.20 Farní charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 80.000,- Kč na projekt „Teplá židle – krizový noční provoz“. 

a uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace mezi městem Beroun a jednotlivými 
žadateli. 

2. Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun  
paní Renatě Lvové na projekt „SENIOR TAXI“ pro rok 2016.  

 
Výsledek hlasování: přítomno 17, pro -  17, proti - 0, zdržel se - 0  
Usnesení bylo přijato. 
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9) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Změny v obecně závazné vyhlášce souvisejí se změnou zákona o místních poplatcích. 
 

------------------------- 
V 16.47 odešla ze zasedání zastupitelstva města Ing. Šárka Endrlová. 

Dále přítomno 16 zastupitelů města. 
------------------------- 

 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 91/2015 
Zastupitelstvo města Beroun vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2015 o místním poplatku  
za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: přítomno 16, pro -  16, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Ing. Zelienková vznesla dotaz k vyhlášce o místních poplatcích, zda město vybírá poplatky  
za ubytovací kapacity, v jaké výši a jestli je zpětně investuje do cestovního ruchu. 
Vysvětlení podala Ing. Maršíková vedoucí finančního odboru. 
 
 

10) Změna zásad činnosti a jednacího řádu výborů zastupitelstva města  
a zásady kontrolní činnosti výborů zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila:  
RNDr. Chalupová se dotázala, jak sestavit plán schůzí a plán činnosti kontrolního výboru, který 
má za úkol řešení aktuálních věcí, stejně tak jako komise rady města. 
Vysvětlení podala Mgr. Fraňová. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze zapojil p. Ondřej Šimon. 
p.Šimon, jako člen kontrolního výboru Středočeského kraje uvedl, že plán je možné sestavit,  
na Krajském úřadě existuje a kontrolují se i veřejné zakázky, které již proběhly. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 92/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje dodatek č. 1 k  Zásadám činnosti výborů zastupitelstva 
města ze dne 19. 12. 2011, v předloženém znění, a zmocňuje starostu města k vydání úplného 
znění Zásad činnosti výborů zastupitelstva města ze dne 19. 12. 2011, jak vyplývá ze změn 
provedených jejich dodatkem č. 1. 
Výsledek hlasování: přítomno 16, pro -  14, proti - 1, zdržel se - 1  
Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení č. 93/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje dodatek č. 1 k  Statutu osadních výborů zastupitelstva 
města ze dne 16. 7. 2014, v předloženém znění, a zmocňuje starostu města k vydání úplného 
znění Statutu osadních výborů zastupitelstva města ze dne 16. 7. 2014, jak vyplývá ze změn 
provedených jeho dodatkem č. 1. 
Výsledek hlasování: přítomno 16, pro -  16, proti - 0, zdržel se - 0  
Usnesení bylo přijato. 
 
Usnesení č. 94/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Zásady kontrolní činnosti výborů zastupitelstva města, 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: přítomno 16, pro -  14, proti - 1, zdržel se - 1  
Usnesení bylo přijato. 
 
 

11) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K předkládaným materiálům byly promítány mapové podklady. 

1. Prodej pozemků st. 1188/1 a p.č. 1433/4 v k.ú. Beroun 
 

P. Brodan, BBA uvedl, že se jedná o pozemky v okolí domu č.p. 494, které byly městem 
nabídnuty k prodeji. 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 95/2015 
1. Zastupitelstvo města Beroun ruší usnesení č. 48/2012 ze dne 25.6.2012. 
2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením kupní smlouvy s ujednáním o zřízení 

věcného břemene – služebnosti stezky a cesty, se Společenstvím pro dům č.p. 494 
Beroun, IČ: 27253520, se sídlem Zvonařova 494, 266 01 Beroun a městem Beroun 
na prodej pozemků st. 1188/1 – zastavěná plocha a nádvoří (společný dvůr) o výměře 
599 m2 a p.č. 1433/4 – zahrada o výměře 90 m2 v k.ú. Beroun, za dohodnutou kupní 
cenu 150 Kč/m2, celkem tedy 103.350 Kč. Věcné břemeno bude sjednáno bezúplatně 
ve prospěch vlastníků pozemků st. 3383 a st. 1188/4 v k.ú. Beroun, součástí kterých jsou 
stavby garáží. Kupující hradí veškeré náklady spojené s uzavřením kupní smlouvy 
(geometrický plán, vklad do KN).  

Výsledek hlasování: přítomno 16, pro: 15, proti: 1, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

2. Prodej pozemku p.č. 234/4 v k.ú. Zdejcina 
 

P. Brodan, BBA uvedl, že se jedná o prodej pozemku vlastníkům bytové jednotky 53/9, ostatní 
vlastníci zbylých bytových jednotek neprojevili o pozemek zájem, bude jim zřízeno věcné 
břemeno přístupu. Kupní cena je stanovena dle znaleckého posudku. 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
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Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 96/2015 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením kupní smlouvy s ujednáním o zřízení 
věcného břemene  přístupu a příjezdu k bytovým jednotkám č. 53/10, č. 53/11 v domě č.p. 
53 na Zdejcině s manželi M. K. a Š. K., Beroun-Zdejcina na prodej pozemku p.č. 234/4 o 
výměře 525 m2 – ostatní plocha, jiná plocha v k.ú. Zdejcina do společného jmění manželů, za 
celkovou kupní cenu 68.250,- Kč. 
Výsledek hlasování: přítomno 16, pro: 15, proti: 0, zdržel se: 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

3. Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 
 
P. Brodan, BBA požádal právničku Mgr. Dariu Hrabárovou, aby přednesla důvodovou zprávu.  
Mgr. Hrabárová seznámila s historií prodeje bytu 184/10 od roku 2003 pí Pešlové, poté 
manželům Krátkým a dále informovala o provedení právního rozboru advokátní kanceláří 
Havel & Holásek.  
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
RNDr. Chalupová upozornila, že p. Pešl 7 let neplatil nájem městu, v zásadách pro prodej 
privatizovaných bytů je, že zájemce nesmí mít vůči městu žádné dluhy. 
Vysvětlení podala Mgr. Hrabárová. 
Ing. Randa se dotázal, kolik je současný nájem a navrhl, zda není lepší ponechat byt  
ve vlastnictví města a pronajímat ho. 
Do diskuze se dále zapojily Ing. Zelienková a RNDr. Chalupová. 
Mgr. Fraňová doplnila vysvětlení. 
P. Pavlis a Ing. Mišina navrhli tento bod stáhnout z programu. 
P. Brodan, BBA seznámil se závěrem advokátní kanceláře. 
Ing. Randa upozornil, že závěr advokátní kanceláře se týká ceny bytu, ale město byt prodávat 
nemusí. Dále se zajímal o to, zda městu hrozí nějaký postih, když byt neprodá. Doporučil byt 
neprodávat. 
Ing. Zelienková navrhla přerušení projednávání tohoto bodu za účelem seznámení se se 
situací. 
 
P. Brodan, BBA přerušil jednání v 17.23 hod. 
 

-------------------- 
Přerušené jednání od 17.23 do 17.30 

-------------------- 
V závěru přestávky odešel ze zasedání zastupitelstva města Ing. Mišina. 

Dále přítomno 15 zastupitelů města. 
---------------------- 

 
P. Brodan, BBA v 17.30 zahájil 3. část zasedání zastupitelstva.  
P. Brodan, BBA po proběhlé diskuzi podal protinávrh: bod 1 nebude, z bodu 2 se stane bod 1 
a návrh usnesení se změní na nesouhlasí. 
Ing. Zelienková navrhla doplnit: v současné době nesouhlasí. 
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Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 97/2015 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí v současné době se zveřejněním záměru prodat 
bytovou jednotku č. 184/10 v domě čp. 184 na parcele st. 572/1 v obci Beroun, část obce 
Beroun – Město s podílem o velikosti 51/812 na společných částech budovy čp. 184 a na 
pozemku st. 572/1 (o výměře 1200 m2, zastavěná plocha a nádvoří), vše v obci Beroun, 
 k.ú. Beroun, formou předkupního práva dle§ 1187 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, 
nájemci bytové jednotky panu E. P., za celkovou kupní cenu 143.976,-Kč. 
Výsledek hlasování: přítomno 15, pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

4. Uzavření věcného břemene – rekonstrukce mostu na Zavadilku přes trať ČD 
 
P. Brodan, BBA seznámil s plánovanou rekonstrukcí mostu na Zavadilku přes trať ČD  
a obsahem věcného břemena. 
 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
P. Pavlis se dotázal, jestli není potřeba věcné břemeno i na osvětlení. 
P. Brodan, BBA požádal o vysvětlení pí Kermesovou, vedoucí odboru majetku a investic. 
RNDr. Chalupová požádala o obecné informace k uzavírce. 
P. Brodan, BBA navrhl odložení dotazu do bodu různé. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo přihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 98/2015 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene  
k p.č. 2318/38 ostatní plocha – dráha o celkové výměře 19 m2 v k.ú. Beroun mezi Českými 
drahami, a.s., Praha 1, Nábřeží L. Svobody 1222, 110 15, IČ: 70994226, jako povinným, 
Středočeským krajem, IČ: 70891095, se sídlem Zborovská 11, Praha 5, Smíchov PSČ 150 21, 
zastoupeným Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského kraje, příspěvkovou 
organizací, IČ: 00066001, se sídlem Zborovská 81/11, Praha 5, Smíchov PSČ 150 00 jako 
investorem stavby a městem Beroun, jako oprávněným. 
Výsledek hlasování: přítomno 15, pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

12) Dodatek č. 2 zřizovací listiny MKC Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA seznámil se změnami zřizovací listiny, vyplývajícími z dodatku č. 2 
P. Brodan, BBA otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili:  
Mgr. Šnaidauf přednesl problémy při instalování a likvidaci exponátů a výstav. 
RNDr. Chalupová se dotázala, jestli bude v Holandském domě nadále fungovat výstavní prostor. 
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Vysvětlení podal tajemník Ing. Chalupecký – výstavní prostor zůstává, kanceláře budou v bytě 
v 1. patře. 
RNDr. Chalupová upozornila, že v návrhu dodatku č. 2 Zřizovací listiny Městského kulturního 
centra je v názvu zřizovatele uvedeno: zastoupené starostkou města Ing. Šárkou Endrlovou  
a zeptala se, jestli je to tak správně. 
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký vysvětlil, že starostku v plné výši zastupuje místostarosta. 
Mgr. Fraňová navrhla opravit znění na: zastoupené starostou města bez uvedení jména. 
Zastupitelé s návrhem souhlasili. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo přihlásil. 
 
Usnesení č. 99/2015 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Dodatek č. 2 zřizovací listiny Městského kulturního 
centra Beroun, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 20. 12. 2013, v zastupitelstvem města upraveném 
znění. 
Výsledek hlasování: přítomno 15, pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
P. Brodan, BBA upozornil, že všechny volné návrhy uvedené v programu byly projednány,  
v tuto chvíli není přítomen žádný statutární zástupce města. Otevřel rozpravu k bodům 13 a 14  
a upozornil, že s případnými dotazy se lze obrátit na přítomné zastupitele, nebo písemně 
 na úřad.  
 
 

13) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
V bodě různé nebyly předneseny žádné informace. 
 
 

14) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA vyzval zastupitele k diskuzi. 
 
Ing. Zelienková  

 informovala, že v návaznosti na vystoupení p. Mareše na minulém zastupitelstvu,  
o údajné dotaci na ZŠ Beroun Závodí, zjišťovala skutečnosti na Ministerstvu školství. 
Dostala odpověď, že dotace byla v loňském roce schválená ve výši 54 mil. Kč s tím,  
že 30 mil. Kč dostane město z Ministerstva školství a 24 mil. musí poskytnout ze svého, 
přičemž investice musí být dokončená do června 2017. Zeptala se zastupitelů, jestli  
o tom vědí a připomněla, že v rozpočtu na příští rok by měla být zapracována alespoň 
nějaká investiční částka na tuto akci.  
P. Brodan, BBA požádal Ing. arch. Vilhelmovou o vysvětlení. 
Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že informaci o přidělené dotaci město neobdrželo.  
O dotaci město požádalo v roce 2014, ale žádost byla vyhodnocena jako přijatelná,  
ale vzhledem k nedostatku finančních prostředků byla odložena do zásobníku.  

 
RNDr. Chalupová  

 požádala o informace o stavbě a uzavírce mostu na Zavadilku a vyzvala město k hájení 
práv občanů. 
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Mgr. Jerling odpověděl, že Středočeský kraj, jako investor, podal žádost o stavební 
povolení, je zahájeno stavební řízení, v projektu je uzavírka plánovaná na 36 týdnů.  

 připomněla, že se město mělo odvolat proti změně stavby před dokončením akce 
rekonstrukce železničního přejezdu a chodníku na Závodí. Chodník byl postaven jinak, 
než byl v projektu. 
Mgr. Jerling odpověděl, že námitka byla podána, stavba je již zkolaudovaná dráhami. 

 stěžovala si, že v okrajových částech města nebyla instalována žádná květinová výzdoba, 
vjezd do Berouna od Prahy je nevzhledný. 

 
P. Brodan, BBA požádal o informace o uzavírce mostu na Závodí p. Knoppa, mostního 
technika Krajské správy a údržby silnic. 

 
p. Knopp podal vysvětlení k uzavírce. Doprava bude uzavřená po celou dobu opravy, fungovat 
bude pouze lávka pro pěší. Práce budou koordinovány s povolenými výlukami tratě. Dobu 
trvání prací nelze zkrátit. 
 
p. Pavlis požádal o podrobné informace občanům, např. prostřednictvím Radničního listu. 
Ing. Zelienková se zeptala, jestli je možné pro obyvatele zajistit parkovací plochu před 
mostem, aby nemuseli uzavírku objíždět. 
Mgr. Jerling odpověděl, že volný prostor pro parkování není. 
RNDr. Chalupová navrhla vyčlenit plochu na parkovišti P & R. 
Mgr. Jerling informoval o záměru zřídit autobusovou linku v oblasti Jarova a Zavadilky,  
která by končila před mostem. 

 
Ing. Havel  

 zrekapituloval situaci ve vedení města a radě města od komunálních voleb v roce 2014. 
Požádal o informace o krocích, které budou následovat. 

 
Ing. Zelienková  

 uvedla, že postrádá komunikaci mezi vedením města a zastupiteli. 

 Požádala o svolání mimořádného zastupitelstva na začátku roku 2016, za účelem 
společného řešení dalšího fungování města. 

 Požádala o informaci k předání kompetence ohledně bytů z rady města na Odbor 
majetku a investic. 

 
RNDr. Chalupová 

 se dotázala na parcelu č. 209/14 v blízkosti bývalého autobusového nádraží, která  
je v majetku města a je pronajímána. Poukázala na skutečnost, že pozemek i plot  
je zanedbaný. Požádala o prošetření vlastnických vztahů, a pokud je pozemek opravdu 
v majetku města o jeho vyčištění a zbourání plotu. 

 Poukázala na absenci plakátů informujících o pořádaných akcích v Informačním centru. 
 
Mgr. Masopustová, ředitelka MKC vysvětlila, že ve výloze je obrazovka, kde ve smyčce 
běží plakáty v elektronické podobě. Plakátovací plocha v informačním centru není. 
p. Pos uvedl, že informace o kulturních akcích jsou nejen v informačním centru,  
ale i v Radničním listu a považuje je za dostatečné a pochválil činnost MKC. 

 
Ing. Zelienková  

 se dotázala, zda je pravda, že se pozemky Na Veselé v golfovém areálu budou opět 
prodávat, zda je výzva k prodeji vyvěšena. 
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--------------------------- 
V 18.15 odešli ze zasedání zastupitelstva města MUDr. Hojka a Mgr. Lidinský. 

Dále přítomno 13 zastupitelů města. 
---------------------------- 

 
P. Brodan, BBA odpověděl, že vyvěšení schválila rada města. 
pí Kermesová doplnila, že přišla nová žádost od zájemců o pozemky, byla předložena 
do rady a rada schválila vyvěšení, nikoli prodej. 
Ing. Zelienková se zeptala, jestli Tifannys přišel s jinou cenovou nabídkou. 
Tajemník Ing. Chalupecký vysvětlil, že golf znovu požádal o prodej pozemků, úřad musí 
na žádost reagovat.  
Ing. Havel poznamenal, že rada neakceptuje, co schválilo zastupitelstvo. 

 
Ing. Havel 

 Informoval o stavu lávky u Obchodní akademie, povrch je kluzký, lidé padají, zeptal se, 
zda se bude povrch řešit. 
pí Kermesová vysvětlila, že se reklamuje povrch a že o pádech neví. 
Ing. Zelienková k reklamaci doplnila, že lanka tvořící zábradlí jsou rozmotaná. 
 

 
---------------------------------- 

V 18.20 odešla ze zasedání zastupitelstva města MUDr. Táborská. 
Dále přítomno 12 zastupitelů města. 

---------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová  

 požádala o vysvětlení k přístřeškům a zastávkovým označníkům na autobusovém 
nádraží, které vysoutěžila společnost SIA CITY, jestli proběhla zákonná lhůta na odvolání 
a jestli byla podána nějaká námitka. 
pí Kermesová vysvětlila, že označníky zatím nejsou trvale osazeny, jsou jen zapůjčeny.  

 
 
Diskuze přítomných občanů a hostů: 
 
pí Káchová, Osadní výbor Zavadilka  

 k uzavírce mostu na Zavadilku.  
Požádala o řádné informování obyvatel v Radničním listu, i jiným způsobem. 
P. Brodan, BBA doplnil, že proběhne schůzka ohledně rekonstrukce, výstup bude 
publikován. 
 

---------------------------------- 
V 18.24 odešla ze zasedání zastupitelstva města MUDr. Besserová. 

Dále přítomno 11 zastupitelů města. 
---------------------------------- 

 
p. Pos upozornil, že v projektové dokumentaci je část dopravní řešení, včetně dopravy 
složek IZS. Navrhl možnost zřídit nechráněný přejezd přes trať. 
Mgr. Jeling k nechráněnému přejezdu uvedl, že to na několikakolejné trati nejde. 
p. Pavlis nesouhlasil z bezpečnostních důvodů s železničním přejezdem. 
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Ing. Pavel Endrle  

 K vyvěšení žádosti golfu o odkup pozemků požádal tajemníka Ing. Chalupeckého  
o potvrzení, že se rada k žádosti nevyjadřuje a má povinnost žádost vyvěsit. 
Tajemník Ing. Chalupecký potvrdil, že rada může vyvěšení na určitou dobu odložit,  
ale zabývat se tím musí. 

 Vyjádřil se k prodeji bytu p. Krátkého p. Pešlovi 

 Vyjádřil se k materiálu od Strany zelených, kde se prezentuje výsledek práce za 1 rok, 
m.j. dosažení zveřejňování smluv. Dotázal se Ing. Havla, proč nezveřejňoval informace  
již dřív, když byl ve vedení města 20 let. 

 
Dále proběhla diskuze o vyvěšení prodeje pozemků Na Veselé společnosti Tifannys, diskuze  
se zúčastnili Ing. Zelienková a Ing. Havel. Vysvětlení podala právnička Mgr. Fraňová. 
 
Rostislav Bartoš, U Přívozu  

 k situaci Na Hrázi 
informoval, že v oblasti ulice Na Hrázi byla zrušena obytná zóna, v ulici Na Hrázi  
je provoz pěších a cyklistů, automobilový provoz vzrostl, je systém předností zprava, 
rychlost 50km/h je nepřiměřená. Ohledně této situace podal stížnost na odbor dopravy 
Krajského úřadu, obdržel odpověď, že je to věcí města a starostky. Od starostky nedostal 
odpověď. Apeloval na obnovení obytné zóny. 
Mgr. Fraňová objasnila, že stížnost vyřizuje tajemník MěÚ, odpověď je připravená 
k odeslání. 
 
Mgr. Šnaidauf se vyjádřil k ulici Na Hrázi a přilehlým ulicím a seznámil se stížnostmi 
občanů. Okolí autokempu bývala klidová zóna, doprava však vzrostla, řidiči jsou 
neohleduplní, parkování je nesprávné. Požádal velitele městské policie o schůzku  
a o dohled nad situací v oblasti ulice Na Hrázi. 
 

Žádný další podnět nebyl podán. 
 
 

15) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
P. Brodan, BBA po vyčerpání programu poděkoval Ing. Endrlové za její pětiletou práci ve vedení 
města Berouna. 
 
Ukončil zasedání zastupitelstva města v 18.50 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan Kůs 
místostarosta vykonávající pravomoc starosty 

 
Zapsala : 
 
V Berouně dne 22. 12. 2015 
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Diskuze byla zaznamenána stručnou formou, s plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu 
přenosů zastupitelstva na webových stránkách města, nebo ze zvukového záznamu na sekretariátu 
starosty města. 
 
Ověřily :   Mgr. Olga Chocová  ………………………………. 
 
    Mgr. Eva Chlumská  ………………………………. 


